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Vragen van het lid Vermeij (PvdA) aan de staatssecretaris van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid over kosten bij pensioenopbouw (ingezonden 3 oktober 
2012). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek van actuarieel adviesbureau Lane, Clark & Peacock 
waaruit blijkt dat 17% van de jaarlijkse pensioenpremies direct op gaat aan 
kosten?1 

Vraag 2
Kunt u een inhoudelijke reactie geven op de uitkomsten van het onderzoek? 

Vraag 3
In hoeverre vindt u het percentage van 17% kosten redelijk? 

Vraag 4
Welk percentage van de pensioenpremies gaat bij verzekeraars direct op aan 
kosten? 

Vraag 5
In hoeverre vindt u het redelijk dat er tussen fondsen met vergelijkbare 
deelnemersbestanden grote verschillen bestaan in de kosten die gemaakt 
worden? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden hebben fondsen om de kosten te drukken? In hoeverre 
maken fondsen hiervan gebruik? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat het erg belangrijk is dat er op een transparante manier 
gecommuniceerd wordt door de fondsen over de gemaakte kosten? 

Vraag 8
Deelt u de mening dat het wenselijk zou zijn als er een wettelijk maximum 
gesteld zou worden aan kosten per pensioendeelnemer? 

1 http://fd.nl/economie-politiek/924951–1210/pensioenpremie-voor-17-op-aan-
kosten?visited=true
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Vraag 9
In hoeverre worden de aanbevelingen van de Pensioenfederatie over 
uitvoeringskosten al nageleefd?
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